





Shariah Certificate (Safe Deposit Locker)

Safe Deposit Lockers ("Safe Lockers") from Emirates Islamic Bank (the "Bank") are a service provided to customers, based on the Service Ijarah Structure, as follows:

- The customer expresses their desire to rent and use one of the safe deposit lockers. The customer registers with the bank and provides the necessary information and documents to open a safe deposit locker account.
- After registration, the customer places the money or property in the safe deposit locker, which is secured by the bank, in exchange for a rental amount or service charge.
- The bank guarantees that deposits are kept safely in the ways it deems appropriate, and the customer can retrieve their deposits according to the agreed terms conditions.

The Internal Shariah Supervision Committee ("Shariah Committee") has approved that the terms and conditions, documents, and the structure of the safe deposit lockers service as compliant with the provisions and principles of Islamic Shariah.

Allah Knows Better

شهادة شرعيَّة (خزائن الودائع الآمنة)

لجنة الرقابة الشرعية الداخلية

خزائن الودائع الآمنة ("الخزائن الآمنة") من مصرف الإمارات الإسلامي ("المصرف") هي خدمة قائمة على صيغة إجارة الخدمات، يقدمها المصرف لمتعامليه على النحو الآتي:

- يبدي المتعامل رغبته في استئجار واستخدام إحدى الخزائن الآمنة،
 حيث يقوم بالتسجيل لدى المصرف وتقديم المعلومات
 والمستندات اللازمة لفتح حساب الخزائن الآمنة.
- بعد التسجيل، يقوم المتعامل بوضع الأموال، أو الممتلكات في الخزانة الآمنة، حيث يتم حفظها بشكل آمن من قِبَل المصرف، مقابل دفع أجرة أو رسوم معينة للاستفادة من هذه الخدمة.
- يضمن المصرف حفظ الأمانات بشكل آمن بالطرق التي يراها مناسبة، ويمكن للمتعامل استرجاع أماناته وفقاً للشروط والأحكام المتفق عليها.

وقد أقرّت لجنة الرقابة الشرعية الداخلية ("اللجنة الشرعية") لمصرف الإمارات الإسلامي أنَّ الشروط والأحكام والمستندات والهيكلة الخاصة بخدمة الخزائن الآمنة متوافقة مع أحكام ومبادئ الشريعة الإسلامية.

والله اعلم.